
Toelichting A17 geluidschermen MJPG bij Dorpstafel Standdaarbuiten 11 september 2023 

 

 
Gestelde vragen en antwoorden 
 
1. Aan de westzijde van de A17 staat een geluidscherm geprojecteerd op een plek waar enkele 

woningen te maken hebben met het Inpassingsplan 380 kV van TenneT. Is er contact met 
Tennet? 

 
RWS: Naar aanleiding van deze vraag is er contact gelegd met de omgevingsmanager van TenneT, 

waarbij gevraagd is naar de status is van deze woningen aan de Sluissedijk. Zodra we die 
informatie hebben, zullen we nagaan wat het effect is voor het geluidscherm aan de westzijde. 
We zullen dat effect met de Dorpstafel en de gemeente Moerdijk delen. 
 

 
2. Is het mogelijk tijdelijke schermen te plaatsen omdat de bouw van de geluidschermen nog 

behoorlijk lang kan duren. Voorbeeld van modulaire schermen met gebroken dakpannen. 
 

RWS: De plaatsing van dit soort tijdelijke schermen wijkt af van de betonnen schermen zoals 

genoemd in het saneringsbesluit, Dat zou betekenen dat er een nieuw besluit genomen met 
extra vertraging als gevolg. Bovendien kosten ze extra geld en tijd, omdat tijdelijke schermen 

later weer verwijderd dienen te worden en toch de beoogde schermen dienen te worden 
gebouwd. Het budget geeft daar geen ruimte voor. 
 

 
3. Is het mogelijk om de schermen groen te maken? 

 
RWS: We hebben bij de Dorpstafel uitgelegd dat de schermen aan de bewonerszijde volledig 

begroeid zullen zijn na enige jaren. Voorstel van de tafel was om beide kanten van de schermen 
groen te verven, zodat het aanzien vanaf de bewonerszijde maar ook voor de weggebruiker op 
de A17 direct na de bouw prettiger is dan het grijze beton. Onbekend is wat het effect is op de 
geluidsabsorptie wanneer je de snelwegzijde van het scherm gaat schilderen. Aan de 
bewonerszijde kan de verf zorgen voor mindere hechting van de klimplanten aan het beton. 
Kortom, we houden vast aan de betonkleur. 

 
 

4. Kan er behalve bomenkap en herplant ook boomverplaatsing toegepast kunnen worden? In 
Bosschenhoofd zit een zogenaamde Bomenmakelaar. Is dit bespreekbaar? 
 

RWS: Bomen verplaatsen is erg duur en lang niet altijd succesvol. Vooral met oudere bomen is de 
kans groot dat de boom een verplaatsing niet overleeft. Compensatie ofwel herplant is de 

gebruikelijke aanpak, waarbij we open staan voor suggesties, die bewoners en gemeente hebben 
voor locaties, waar herplant mogelijk is. 
 

 
5. Waarom loopt het scherm aan de Oostkant van de A17 niet door tot aan de Markweg? Op deze 

manier heeft een groot deel van Standdaarbuiten toch geen baat bij de schermen? 
 

RWS: De MJPG-schermen zijn bedoeld om alleen het geluid op woningen, waar de geluidbelasting 
hoger ligt dan de saneringsdrempel, te verlagen. 
 
 

6. Zijn onderzoeksrapporten van MJPG deelbaar? 
RWS: Deze zijn openbaar. Via de link A17 Moerdijk | BSV (bureausaneringverkeerslawaai.nl) kom 

je bij het vastgestelde en inmiddels onherroepelijke Saneringsplan A17 Moerdijk inclusief o.a. 
Akoestisch onderzoek en Algemene uitgangspunten.  

 
 
 
Na de bijeenkomst werd duidelijk dat het MJPG-scherm langs de A59 ter hoogte van de Weeldijk 
formeel ook tot de kern Standdaarbuiten hoort. Om die reden hebben we de gegevens van die 

locatie hier toegevoegd. 
 

 Saneringsbesluit januari 2022. 

https://www.bureausaneringverkeerslawaai.nl/rijksinfrastructuur/bekendmakingen/vaststelling-saneringsplannen-rijkswegen/archief-vaststelling-saneringsplannen-rijkswegen/a17-moerdijk/


 lengte ca 90 m 

 hoogte 2 m 

 absorberend scherm voor woning aan de Weeldijk, zie blauwe lijn in figuur hieronder. 
 
 

 


